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作者單位撰寫原則 

1. 為了精確計算北醫體系各單位之論文數，最高層級單位 Taipei Medical University
一定要寫，例如：Taipei Medical University(臺北醫學大學)或 Taipei Medical University 
Hospital(臺北醫學大學附設醫院)或 Shuang Ho Hospital, Taipei Medical University(雙和醫

院)或 Wan Fang Hospital, Taipei Medical University(萬芳醫院)。 

2. 若作者之單位橫跨三院一校，則需要個別書寫，以求精確辨識，例如：Department of Internal 
Medicine, School of Medicine, College of Medicine, Taipei Medical University(臺北醫學大學

醫學系內科學科)；Department of Internal Medicine, Taipei Medical University Hospital(臺北

醫學大學附設醫院內科部)；Cancer Center, Wan Fang Hospital, Taipei Medical University (萬
芳醫院癌症中心)。 

3. 撰寫單位時須從最小單位層級往上書寫：學科，系所，學院，臺北醫學大學；科診，部，

醫院。例如：Department of Internal Medicine, School of Medicine, College of Medicine, Taipei 
Medical University(臺北醫學大學醫學系內科學科)；Division of Nephrology, Department of 
Internal Medicine, Shuang Ho Hospital, Taipei Medical University (雙和醫院腎臟內科)。 

4. 通訊作者的撰寫方式則依照上述原則寫完單位後，加入地址/聯絡方式即可。例如：School 
of Nutrition and Health Sciences,  College of Public Health and Nutrition, Taipei Medical 
University, No.250, Wu-hsing St., Taipei 11031, Taiwan. 或 Department of Pediatrics, Shuang 
Ho Hospital, Taipei Medical University, No.291, Zhongzheng Rd., Zhonghe , Taipei 23561, 
Taiwan. 

5. 各單位英文名稱依臺北醫學大學國際事務處公告為主。 

 範例說明： 
黃 XX 
1 臺北醫學大學醫學系神經學科 
2 北醫附設醫院神經外科、3 癌症研究中心、乳房健康管理中心 
4 萬芳神經外科 
5 雙和神經外科 
XX Huang 
1Department of Neurology, School of Medicine, College of Medicine, Taipei Medical University. 
2Division of Neurosurgery, Department of Surgery, Taipei Medical University Hospital 
3Cancer Research Center, Comprehensive Breast Health Center, Taipei Medical University 
Hospital 
4Division of Neurosurgery, Department of Surgery, Wan Fang Hospital, Taipei Medical University 
5Division of Neurosurgery, Department of Surgery, Shuang Ho Hospital, Taipei Medical 
University 
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